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 و آسیب های اجتماعی مجرای از پیشگیری کشور در موفق استان سه از یکی البرز،

کارامد حوزه پیشگیری  در پنجمین نشست شورای مدیران دادگستری کل استان البرز، از اقدامات مؤثر و

 از جرایم استان البرز تقدیر شد.

 

در این جلسه به گزارش خبرنگار معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز، 

 مقام دکتر مسعودی فر قائمحضور که به ریاست دکتر فاضلی هریکندی رئیس کل دادگستری البرز و با 

برگزار گردید،  دادگستری البرز مدیران ارشدو  قضائیه قوه جرم وقوع از پیشگیری و اجتماعی معاونت

 نقش و جایگاه پیشگیری از وقوع جرم و اهداف، رسالت و مأموریت های این حوزه تشریح و تبیین شد.

ضمن تأکید بر اهمیت پیشگیری از وقوع جرایم و آسیب های در این جلسه رئیس کل دادگستری البرز 

نی؛ معاون قضایی، اجتماعی و اجتماعی، از اقدامات مؤثر و کارامد صورت پذیرفته توسط جعفر داراب خا

 پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز و مجموعة متبوع تشکر و قدردانی کرد.
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خبر

پیشبینیخشکسالینسبتاًشدید
تاپایانسالآبی

سازمان  بحران  مدیریت  و  خشکسالی  ملی  مرکز  رئیس 
هواشناسی ضمن اشاره به اینکه کم بارشی در ایران نگران کننده 
است، گفت: تا کنون تنها ۳۰درصد از بارندگی سالانه برای 

تأمین آب کشور اتفاق افتاده است. 
به  اشاره  ضمن  وظیفه  احد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
اینکه جمع بندی ایستگاه های هواشناسی نشان می دهد که 
درحال حاضر بارش ها در کل کشور ۲۵درصد کمتر از نرمال 
است، اظهارکرد: به طورکلی تا کنون در ایران ۶۸میلیمتر بارش 
داشته ایم این درحالی است که میزان نرمال بارش در کشور از 

مهرماه تا اوایل بهمن حدود ۹۱میلیمتر است.

کم بارشی در بیشتر استان های کشور

وی با بیان اینکه بارش ها در استان های هرمزگان و سیستان 
و بلوچستان در وضعیت بسیار نامناسبی است، تصریح کرد: 
در هرمزگان طی چهار ماه اخیر فقط حدود ۱۰میلیمتر بارش 
بلند  میانگین  که  است  حالی  در  این  است  شده  گزارش 
مدت بارش ها در استان هرمزگان طی این بازه زمانی حدود 
ادامه داد: در استان سیستان و  ۷۲میلیمتر است. وظیفه 
بلوچستان نیز از ابتدای مهرماه تا کنون ۴.۸میلیمتر بارش 
داشته ایم درحالی که میانگین بلند مدت بارش ها در این استان 
۳۴میلیمتر گزارش شده است. رئیس مرکز ملی خشکسالی و 
مدیریت بحران سازمان هواشناسی در ادامه با اشاره به اینکه 
به طور کلی وضعیت سایر استان ها چه نسبت به سال گذشته 
و چه نسبت به میانگین بلند مدت جالب نیست، گفت: برای 
مثال در کرمان با ۵۰درصد کم بارشی نسبت به میانگین بلند 

مدت مواجه هستیم.

تا کنون تنها ۳۰درصد از بارندگی سالانه برای تأمین آب کشور 
اتفاق افتاده است

وظیفه با بیان اینکه اکنون به میانه های سال آبی رسیده ایم و 
تاکنون فقط ۳۰درصد از بارندگی سالانه برای تأمین آب کشور 
را داشته ایم، اظهار کرد: از این رو ۷۰درصد از بارش سالانه تأمین 

نشده و این مسأله نگران کننده است.

کاهش ذخیره برفی و روان آب ها

به گفته وی دمای هوا نیز در کشور بالاتر از حد نرمال است 
زاگرس  در حوزه  به ویژه  که  این وضعیت سبب می شود  و 
ذخیره برفی و روان آب ها به شدت کاهش یابد. در نتیجه دِبی 
رودخانه ها نیز در فصل گرم سال بسیار کمتر از شرایط نرمال 
خواهد بود که نگرانی هایی را در حوزه کشاورزی و حتی تامین 

آب مناطق روستایی و شهری به دنبال دارد.

چشم انداز خوبی برای بارش ها طی ماه های آینده 
متصور نیستیم

سازمان  بحران  مدیریت  و  خشکسالی  ملی  مرکز  رئیس 
هواشناسی با تأکید بر اینکه بر اساس خروجی مدل های عددی 
دمای هوا در کشور به ویژه در نیمه غربی و جنوبی کماکان 
بیشتر از نرمال پیش بینی می شود، تصریح کرد: چشم انداز 
خوبی نیز برای بارش ها طی ماه های آینده نمی توانیم متصور 
باشیم. وظیفه در ادامه اظهار کرد: این احتمال وجود دارد که 
در اسفند و فروردین ماه وضعیت بارش ها در ایران کمی بهتر 
شود اما با توجه به کاهش شدید بارش ها در دی و بهمن ماه، 
کمبودها در حوزه بارش جبران نمی شود. از این رو سال آبی با 
کم بارشی مطلق به پایان می رسد. رئیس مرکز ملی خشکسالی 
و مدیریت بحران سازمان هواشناسی با اشاره به اینکه با توجه 
به این شرایط کم بارشی فراگیر و خشکسالی گسترده در ایران 
دور از انتظار نیست، گفت: در بیشتر استان های کشور در 
جنوب، جنوب شرق، جنوب غرب و شرق این شرایط محسوس 
خواهد بود حتی برای استان های شمالی کشور به ویژه گلستان 

نیز وضعیت خوبی پیش بینی نمی شود.

محیط زیست

در آخرین روز از دی ماه جاری، خبری با عنوانِ »وام ازدواج 
اصغر  گفتۀ  به  تعیین می شود«،  زوجین  براساس سن 
سلیمی- عضو کمیسیون اقتصادی مجلس، در پایگاه های 
خبری بارگذاری شد و تا کنون با توجه به اهمیت موضوع، 
سوی  از  متناوبی  نقدهای  و  متفاوت  اظهارنظرهای  با 
مسئولان و کارشناسان ذی ربط روبرو بوده که فراخور شرایط 

فعلی، حائز اشاره و قابل رصد و پیگیری است.
این مهم در حالی از سوی اهالی خانۀ ملت به رأی گذاشته 
شده است که به گفتۀ سلیمی، »با توجه به این که سن 
ازدواج در کشور درحال بالارفتن است و جمعیت کشور 
به سوی میان سالی و پیری در حال حرکت است، باید 
تدابیری اندیشیده شود که ازدواج جوانان تسهیل شود که 
بدون شک این مصوبه، جوانان را به ازدواجِ زودتر ترغیب 

می کند«!
در این راستا، محمدمهدی تندگویان- معاون ساماندهی 
امور جوانان وزارت ورزش، صراحتاً با ذکر عدم توجه به تجرد 
قطعی و دهه شصتی ها، به انتقاد در این خصوص پرداخته 
و با اظهار نگرانی از تبعات منفی مصوبه کمیسیون تلفیق 
مجلس مبنی بر پرداخت وام ازدواج ۱۰۰میلیون تومانی به 
دختران کمتر از ۲۳سال و پسران کمتر از ۲۵سال، معتقد 
است: »اکنون نگران ایجاد مشکلات انحرافی نسبت به 
سن ازدواج هستیم به طوری که برای دریافت وام ازدواج 

۱۰۰میلیون تومانی شاهد ازدواج و طلاق های صوری باشیم. 
متأسفانه علی رغم اهمیت تدوین دستورالعمل برای نظارت 
دریافت کنندگان وام ازدواج همچنان شاهد بی توجهی به آن 
هستیم، درحالی که رسیدگی به چنین مسائلی به مراتب 

مهم تر از افزایش اعداد و ارقام وام ازدواج است«.
و  است  پیش بینی  قابل  راحتی  به  موضوع  این  اگرچه 
در  بندهای مصوبه ای  پی  در  را  وقایع  این گونه  مستندِ 
شاهد  مطلقه،  دختر  به  پدر  مستمریِ  اعطای  راستای 
بوده ایم که دغدغۀ اکنون در این راستا، متمرکز براین امر 
است که در پی اجرای وام بیشتر به زوجین با سنین کمتر، 
ازدواج های صوری شکل خواهدگرفت که تبعات آن به 
مراتب، از طلاق های صوری زیان بار تر است و به افزایش 
آسیب های اجتماعی در این راستا دامن خواهد زد که در 
بحبوحۀ شرایط اقتصادی و در نظرنگرفتن شرایط فکری-
روحیِ جوانان در بازه سنیِ کمتر از 25سال که نه پختگیِ 
تعهد و تأهل به اندازۀ کافی دارند، نه دغدغۀ تشکیل زندگی؛ 
همچنان بلاتکلیفیِ دغدغه های اجتماعی- اقتصادی در 
بسیاری از افراد دهه شصتی که به تجرد قطعی نزدیک 
می شوند، وجود دارد که مدت زمان کمی باقی است تا از 

پیشوندِ جوانی به پیشوند میانسالی ورود کنند.
این موضوعات اگرچه یک ضلع خطیر در جامعه حاضر 
محسوب می شود و به گفتۀ معاون ساماندهی امور جوانان 
وزارت ورزش، تورم و مشکلات اقتصادی، سن نمی شناسد؛ 
که در برابر این مهم، اخباری مبنی بر نگرانی  از افزایش 
کودک همسری، این بار به دلیل وام ازدواج ۱۰۰میلیونی، 
دیده می شود که به گفتۀ تینا سادات قضاتی- دبیر کارگروه 
حقوق کودک کرسی حقوق بشر، صلح و دموکراسی یونسکو 
در دانشگاه شهید بهشتی، ممکن است پرداخت وام ازدواج 
۱۰۰میلیون تومانی به دختران کمتر از ۲۳سال موجب ازدواج 
زودهنگام شود و باید نسبت به این که در چه شرایطی و با 

چه ضوابطی این وام به زوجین تعلق می گیرد، توجه کرد.
و  فرهنگی  کلان  تغییرات  قضاتی،  گفتۀ  به  درحالی 
توانمندسازی اقتصادی و اجتماعی، خود به خود اهرم های 
کودک همسری را تضعیف می کند که به باور کارشناسانِ 
امر در این حوزه، مهیا کردن ساختارهای فرهنگی و کاهش 
مشکلات اقتصادی به خودی خود  بازدارنده است و اولین 
گام برای رفع تجردهایی که احتمالِ قطعیت در افراد دهه 
شصتی را دارد، اجرای راه حل های کاربردی و کلیدی در 
این مسیر است تا با بکارگیریِ میان بُرهای موجود، بتوان 
آمار کودک همسری را به دلایل متفاوت فرهنگی و فاقه 
اقتصادی کاهش داد و افزایش اعداد و ارقامِ ازدواج در 

جوانان دهۀ سی و چهل را نظاره گر بود.
انتظار به جایی در این مسیر است تا مسئولان مربوط 
با  موضوع،  دو  این  به حساسیت  باتوجه  حوزه  این  در 
برنامه ریزی های مطابق با اصول جامعۀ فعلی، به ارائه بند و 

مصوباتی در راستای کاهش معضلات اجتماعی بپردازند.
باید منتظر بود و دید در این مجرا، تصمیمات موجود، کدام 

فرهنگ در جامعۀ فعلی را نشانه خواهد گرفت!

سرمقاله

کودک همسری و تجرد قطعی دهه شصتی ها؛

یک وام و دو هوا!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید احمد یعقوبی نژادسلوط  را گرامی می دارد

وزیر بهداشت گفت: منابع واکسن را تأمین کرده ایم و در 
روزهای آینده اولین محموله واکسن های وارداتی را از 
منابع مورد اعتماد وارد کشور می کنیم و برای گروه های 
آسیب پذیر تزریق خواهد شد. دانشمندان داخلی نیز در 
این زمینه در تلاش هستند و در آینده نزدیک مرکز تولید 

واکسن در جهان خواهیم بود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سعید نمکی روز 
یکشنبه در همایشی که با حضور سردار حسین اشتری 
فرمانده نیروی انتظامی در ستاد راهور برگزار شد، افزود: 
مقابله با ویروس کرونا و رساندن تلفات آن به عدد دو 
رقمی دستاورد بزرگی بود اما همچنان نگران هستم این  
دستاورد تبدیل به طوفان شود که اداره آن به سختی 
انجام می شود. این موج جدید اگر ما را گرفتار کند عذاب 
و سختی های آن به مراتب خطرناک تر از قبلی است زیرا 
بسیار پیچیده است و هر لحظه شکل خاصی از خود بروز 
می دهد که با شکل قبلی و علامت ها متفاوت است به 

همین دلیل باید هوشمندانه عمل کرد.
وی اضافه کرد: در بازی شطرنج با این ویروس، نمی 
شود لحظه ای غفلت کرد به همین دلیل نگران سفرهای 
آینده هستیم. یکی از دغدغه های اصلی، سفر به جنوب 
کشور است، وقتی به چرخش درآید این ویروس خیلی 
انگلیسی ها دروغ می گفتند که  خطرناک می شود 
۷۰درصد قدرت انتقال دارد، این ویروس هم بیماری زایی 
و مرگ زایی بسیار بالایی دارد، این فقط در اروپا نیست 
در هر اقلیمی می تواند اتفاق بیفتد حتی اگر همه راهها 

را کنترل کنیم.
وزیر بهداشت در بخش دیگری از سخنان خود گفت: همه 
مرزها و ورودی ها را شبانه روز کنترل می کنیم اما به این 
معنا نیست که توان کنترل را با توجه به تنوع قوم و 
ژنتیک و رفتاری ها اجتماعی داریم. بروز این ویروس در 
درون مرزها پدیده غیرمنتظره ای نیست انچه می توان 
از کردستان به  ما را گرفتار می کند، چرخش ویروس 

بندرعباس، بندرعباس به خراسان شمالی است، باید به 
شدت مسافرت ها کنترل شود.

نمکی افزود: در این شرایط  پلیس راهور بیشتر اذیت می 
شود که از آنها عذرخواهی می کنیم و مجبور هستیم بر 
اجرای پروتکل ها  سختگیری و پافشاری کنیم، نمی 
توانیم سلامت مردم و مصالح نظام را د نظر نگیریم. 
امروز آبروی جمهوری اسلامی در گرو مدیریت کرونا 
است و این حماسه فقط برای وزارت بهداشت نیست 
را  ایران  آبروی  که  کسی  و  است  اسلامی  ایران  برای 
بخواهد باید پروتکل های بهداشتی را رعایت کرده و با 

متخلفان برخورد کند.
وی ادامه داد: امروز برای ایران بزرگترین حماسه شکست 
به حدود  این  از  تلفات کرونا پیش  آمار  کرونا است. 
۵۰۰نفر رسیده بود و شبکه های بیرون فضایی راه انداخته 
بودند، به عنوان سرباز معتقد به این نظام  نمی توانیم 
به اندکی پروتکل شکن ها اجازه دهیم آبروی نظام را 
زیر سئوال ببرند در برایر پروتکل شکن ها ایستاده ایم 
زیرا هیچ مصلحت و آبرویی بالاتر برای وزارت بهداشت 

سرکوب این ویروس نیست.
نمکی با اشاره به روی کار آمدن رئیس جمهوری جدید 
آمریکا افزود: اکنون بایدن آمده تا تاوان توان بی خردی 
کسی را بپردازد و میلیاردها دلار برای مهار کرونا در نظر 
گرفته، اما از سهم صندوق یک میلیارد داریم که با این 
خزانه تهی که داریم کرونا را مدیریت کردیم و در کنار 
پلیس نمی گذاریم این دستاورد مخدوش شود و تردید 

ندارم روزهای خوش تری در پیش رو است.

نخستین محموله واکسن های وارداتی وارد کشور می شود
کرونا در ایران

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه
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جامعه

رئیس پلیس آگاهی البرز گفت: پلیس نمی تواند برای 
هر کوچه و محل نیروی گشت بگذارد به همین دلیل 
اگر مردم می خواهند خودروی خود را در خیابان پارک 
کنند، استفاده از قفل فرمان و پدال را فراموش نکنند.

سرهنگ محمد نادربیگی با اشاره به اینکه از ابتدای 
سال تا کنون ۴۰طرح مرتبط با سرقت در استان اجرایی 
دستگیری  شاهد  طرح ها  این  در  کرد:  اظهار  شده، 
سارقین و بازدید مستمر از صنوف و واحدهایی بودیم 
که به نوعی با اموال سرقتی در ارتباط هستند. وی 
با بیان اینکه در طول اجرای این طرح ها در مجموع 
۴۰۰سارق و ۸ مال خر دستگیر شده اند، افزود: تمامی 
مراجع  به  پرونده  تشکیل  از  پس  شدگان  دستگیر 

قضایی معرفی شده اند.
در  آمار سرقت  در مجموع  داد:  توضیح  این مسئول 
استان در مقایسه با مدت مشابه سال قبل ۲.۵درصد 

افزایش داشته که اغلب سرقت های خرد شامل سرقت 
لوازم داخلی خودرو بوده است.

وقوع  دلایل  از  یکی  کرد:  تأکید  نادربیگی  سرهنگ 
در سطح شهر  کافی  پارکینگ  نبود  سرقت های خرد 
است که با رایزنی های صورت گرفته شهرداری مکلف 

به ایجاد پارکینگ های جدید شده است.
این مسئول اضافه کرد: یکی دیگر از دلایل وقوع سرقت 
لوازم و وسایل داخلی خودرو ایمن نبودن خودروهایی 
است که در کشور تولید می شود بنابراین خودروسازان 

باید برای رفع این مشکل اقداماتی صورت دهند.
رئیس پلیس آگاهی البرز تصریح کرد: واقعیت این 
است پلیس نمی تواند برای هر کوچه و محل نیروی 
می خواهند  مردم  اگر  دلیل  به همین  بگذارد  گشت 
خودروی خود را در خیابان پارک کنند، استفاده از قفل 

فرمان و پدال را فراموش نکنند.

راه رسیدن به تحول لازم از کجا می گذرد؟افـــــزایش آمار سـرقت در کـــــرج 

تعارفراکناربگذار!

استقلال هنوز به ثبات لازم 
نرسیده است.

نتایج سینوسی، نمایش های 
نشدن  مشخص  نامطمئن، 
ترکیب اصلی و... همه نشانه 
های نگران کننده ای هستند 
بین  نظر  اختلاف  باعث  که 

هواداران استقلال هم شده است.
برخی در حمایت از سرمربی دچار تردید شده اند و گروهی 
کسی  چه  اما  کند.  تغییر  اوضاع  امیدوارند  همچنان 
کند؟  متحول  را  شرایط  تواند  می  فکری«  »محمود  جز 
»امیرحسین فرخ مهر« در نقد مفصلش به وضعیت این 
روزهای استقلال به نکاتی اشاره کرده که اکثرشان دوازده 
هفته است از چشم اعضای کادرفنی استقلال دور مانده و 

این اتفاق خوبی نیست.
استقلال نیاز به مربیانی دارد که خصوصیات بازیکنان را 
خوب بشناسند، براساس این  ویژگی ها استراتژی مشخص 
کنند و برای شکست حریفان نقشه طراحی کنند. ضمن 
اینکه برای ارتقاء کیفی تک تک  نفرات حسب نیاز تیم 
هم همت بگذارند. ویژگی هایی که در کادر فکری کمتر 

دیده ایم...
محمود فکری باید تعارف را کنار بگذارد. اگر سرپرست تیم 
در کارش دخالت می کند، به صراحت با او برخورد کند و 
اگر دستیارانش کارآیی لازم را ندارند، به نفرات جایگزین 
فکر کند. بسیاری از مربیان در تیم های بزرگ دنیا هم 
همین کار را می کنند، نمونه اش »سرالکس فرگوسن« در 
منچستریونایتد که دو بار کارلوس کی  روش را برای کمک 

به خودش استخدام کرد.
همین استقلال هم وقتی دید مشکل بدنی دارد، بدنساز 
جدید آورد. حالا تیم در طراحی و پلن بازی ضعف دارد، پس 
فکری باید رودربایستی را کنار بگذارد و یک استراتژیست با 
کیفیت استخدام کند. البته بزرگترین اشتباه می تواند اضافه 
کردن یک استراتژیست به کادر و نگه داشتن نفر قبلی باشد! 
در آن صورت اختلاف نظر این دو، سرمربی و استقلال را 
دچار سرگیجه ای مضاعف خواهد کرد. محمود فکری اگر 
می خواهد بهترین فرصت مربیگری عمرش را ساده از دست 

ندهد، باید به فکر تغییر باشد.
تغییری که فلسفه بازی استقلال را از چیزی که الان هست 
به چیزی که باید باشد، دگرگون کند. وگرنه فرصت ها برای 
فکری هم مثل ابرهایی که در آسمان حرکت می کنند، از 

مقابل دیدگانش عبور خواهد کرد...

دریچه ی فوتبالی»البرز« چه خبر؟

فاضلی هریکندی از کاهش 8 درصدی موجودی پرونده 
شعب دادگستری استان البرز در دوماه اخیر )آذر و دی 

ماه( خبر داد.
پنجمین نشست شورای مدیران دادگستری استان البرز 
با محوریت اجرای سند تحول قضایی برگزار شد. رئیس 
کل دادگستری استان البرز در این نشست با استناد به 
سخنان رئیس قوه قضائیه، مبدع سند تحول قضایی 
را مقام معظم رهبری دانست و گفت: ایشان با توجه 
به نگاه برنامه محوری در انجام امورات، بر این مقوله 
تاکید کردند و بنابراین برنامه تحول قضایی در نسخه 
اولیه توسط آیت الله رئیسی تهیه و تقدیم رهبر معظم 

انقلاب شد. 
وی افزود: اجرای این سند که اکنون به صورت عمومی 
منتشر شده نیازمند برنامه ریزی و اجرای برخی اقدامات 
در حوزه ستاد قوه قضائیه و دادگستری های کشور است.

حسین فاضلی هریکندی دستیابی به عدالت و رضایت 

مردمی را مهمترین هدف سند تحول قضایی دانست و 
تصریح کرد: تحقق این سند در همه سطوح نیازمند همت 

و تلاش مجاهدانه کارکنان قضایی و اداری است.
وی با اعلام ایجاد دبیرخانه پیگیری برنامه های سند 
تحول قضایی در ذیل دبیرخانه شورای تحول قضایی 
دادگستری استان بیان کرد: این دبیرخانه نظارت دقیق بر 
اجرای برنامه های مدون و درصد پیشرفت اجرای هر یک 
از آن ها را رصد و ارزیابی خواهد کرد تا اجرای سند تحول 
قضایی در دادگستری استان طبق بازه زمانی کوتاه مدت، 

میان مدت و بلند مدت محقق شود.
عالی ترین مقام قضایی استان البرز به اقدام ابتکاری 
احصاء  در  استان  دادگستری  قضایی  تحول  دبیرخانه 
وظایف دادگستری ها بر اساس این سند اشاره و متذکر 
شد: در مطالعه انجام شده و تطبیق نیازهای استان با 
سند تحول قضایی، ماموریت های هفت گانه این سند 
بررسی شده و اقدامات دادگستری استان در هریک از 

محورها استخراج و گام های عملی برای هر محور بیان 
شده است.

وی دستاوردهای دادگستری استان البرز در ذیل تحول 
قضایی را برشمرد و گفت: یکی از مشکلات بزرگ قضایی 
استان که از ابتدا با آن همراه بوده تعداد بالای پرونده های 
مانده و مسن بوده است که دادگستری استان توانست 
در 10 ماهه نخست سال 16 درصد از پرونده های موجود 
و غالبا مسن را کم کند که 8 درصد آن مربوط به 2 ماه 
اخیر است و روند روبه شد بیانگر اتفاقات بسیار مثبت 

تا پایان سال است.
نظر  از  استان  دادگستری  افزود:  هریکندی  فاضلی 
میانگین ورودی و میانگین مختومه رتبه دوم کشوری 
است که بیانگر میزان بالای ورودی و تلاش مضاعف 
کارکنان دادگستری در رسیدگی به پرونده ها است ولی 
افزایش  روند مختومه ها نیازمند تخصیص منابع انسانی 

به دادگستری استان است.

رئیس بسیج اصناف البرز گفت: این استان قابلیت دارد روزانه 
۴ تا ۵میلیون عدد ماسک به کشورهای دیگر صادر کند.

علی ترکاشوند با بیان اینکه در استان البرز تولید ماسک 
با حداقل قیمت صورت می گیرد، اظهار کرد: در صورتی 
که زمینه صادرات فراهم شود، این استان قابلیت دارد 
روزانه ۴ تا ۵میلیون عدد ماسک به کشورهای دیگر 
صادر کند. وی بیان کرد: بازار امروز دیگر جوابگو و کفاف 
تولیدکنندگان و افرادی که در این زمینه زحمت می کشند 

را ندارد، چراکه بازار تولید ماسک اشباع شده است .

رئیس بسیج اصناف استان البرز تصریح کرد: در کل کشور 
حدود ۵۰۰ کارگاه تولید ماسک و ۲۵۰کارگاه صنعتی وجود 
دارد و روزانه ۱۷میلیون ماسک در کشور تولید می شود. 
وی با بیان اینکه باید صادرات ماسک از سوی رئیس 
اتاق بازرگانی، وزارت صمت و دستورات ستاد ملی کرونا 
مد نظر قرار بگیرد، تصریح کرد: هنگامی که کشورهای 
غربی در فرودگاه ماسک را از یکدیگر به سرقت می بردند، 
کشور ما به تولید ماسک و پارچه پرداخت. ترکاشوند 
با بیان اینکه امروز شاهدیم کارخانه بزرگی با مشارکت 

و همکاری بسیج اصناف در اشتهارد راه اندازی شد و 
پارچه ملت بلونی را تولید می کند که بیش از ۹۵درصد 
فیلترینگ دارد، گفت: در کشورهای اروپایی و آمریکایی 
نظیر این پارچه پیدا نمی شود. وی با بیان اینکه ایران 
دومین کشوری است که بعد از چین به این فناوری 
دست پیدا کرده است، اظهار کرد: کارخانه اشتهارد روزانه 
پارچه مورد نیاز ساخت ۶ میلیون ماسک در کشور را تولید 
می کند، بنابراین با این ظرفیت در مجموع می توانیم 

روزانه حدود ۴۰ میلیون ماسک در کشور تولید کنیم.

»رئیس کل دادگستری استان البرز« مطرح کرد:

کاهش 8 درصدی موجودی پرونده شعب دادگستری استان در دو ماه گذشته

»رئیس بسیج اصناف البرز« خبر داد:

توانایی البرز در صادرات روزانه ۵ میلیون ماسک

استاندار البرز با بیان اینکه »۳مجموعه تولید واکسن کرونا 
در البرز مستقر هستند« گفت: اجرای طرح شهید سلیمانی 

در استان البرز سبب کاهش مبتلایان کرونا شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از استانداری البرز، 
عزیزاله شهبازی اظهارکرد: بیماری کرونا در موج سوم 
شیوع در البرز بسیار خوب مدیریت و کنترل شد و 
این مرهون تلاش تمامی اعضای ستاد و به ویژه کادر 
بهداشت و درمان و همراهی مردم است. وی با اشاره 

به نتایج تلاش های صورت گرفته در راستای اجرای 
البرز،  طرح شهید سلیمانی توسط بسیج در استان 
افزود: عملکرد و نظارت قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا 
نیز از اهمیت بالایی برخوردار است و تاثیر بسزایی در 

روند نزولی بیماری داشته است.
استاندار البرز با بیان اینکه که تعداد مرگ و میر ناشی 
از کرونا در استان کاهش جدی یافته و روزهای بدون 
فوتی نیز در هفته گذشته داشتیم، بیان کرد: پرهیز از 

عادی انگاری و سهل انگاری ضرورت دارد و مقرر شد که 
طبق برنامه نسبت به افزایش تست گرفتن در استان 

اقدام کنیم.
استاندار البرز با بیان »3 مجموعه ای که در حال تولید 
واکسن هستند و در جغرافیای البرز مستقر هستند« 
گفت: البرز بار تبادل بالای جمعیتی را بر دوش دارد 
ولی تلاش های برنامه محور و هدفمند در این استان 

برای مقابله با کرونا ادامه دارد.

»استاندار البرز« مطرح کرد:

کاهش مبتلایان کرونا در استان با اجرای طرح شهید سلیمانی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »خوجم بردی چرکزی« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

محمد حیرانی

 نویسنده و کارشناس رسانه
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علینقی وزیری«

- موسیقی دان و پیشگام آهنگسازی - را گرامی می دارد
شهری

گزارش

»دنیای هوادار« از پویش ارتقای فرهنگ آپارتمان نشینی گزارش می دهد؛

هوای همسایه ات را داشته باش!
پویش ارتقای فرهنگ آپارتمان نشینی در شهر تهران 
به راه افتاده است. پویشی که امید می رود در سایه 
فلک  به  سر  آپارتمان های  در  زندگی  کیفیت  آن، 

کشیده پایتخت کمی بهتر شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، همشهری آنلاین گزارشی 
در خصوص فرهنگ آپارتمان نشینی منتشر کرده 
ادامه می  است که بخش های منتخب آن را در 
محله های  در  پویش  این  راه اندازی  خبر  خوانید. 
آنها به  آپارتمان نشینی در  مرکزی شهر که زندگی 
واسطه فضای شهری متراکم کمی سخت تر است 
باعث دلگرمی اهالی مناطق ۱۱ و ۱۲ شده و امید 
آن می رود که با این پویش در سایه مشارکت مردم 
کمی زندگی شیرین تر شود. در این گزارش، مردم از 
انتظارات و خواسته های خود برای ارتقای کیفیت 

زندگی شهروندی سخن می گویند.
محله های مناطق مرکزی شهر تهران را قدیمی های 
این شهر خوب یادشان است، محله هایی با خانه های 
حیاط دار و دیوارهای نسبتاً کوتاه که قد درختان نارنج 
و انار در خیلی از آنها از قد دیوار حیاط بالا زده بود و 
شاخه های سرسبزشان مهمان خانه همسایه بودند. 
حیاط  میانه  در  کوچک  سیمانی  آب نمای  صدای 
آبی رنگ  بچه ها دور حوض  خانه ها و جست وخیز 
زیباترین ملودی زندگی بود. اما حالا دیگر این طور 
نیست. هرچند در میانه چند کوچه و خیابان های قلب 
تهران هنوز ردی از این خانه های زیبا دیده می شود، 
اما تا چشم کار می کند ساختمان های سر به فلک 
کشیده ای است که مثل قارچ در کوچه پسکوچه های 

باریک محله ها قد کشیده اند.

آپارتمان نشینی در کوچه های تنگ و باریک

»ابراهیم حسینی« یکی از اهالی محله راه آهن در 
منطقه ۱۱، می گوید: »کوچه های باریکی که در گذشته 
نهایتاً ۵ تا ۶ خانوار را در خود جای می دادند، امروز به 
جای هر خانه ای که در آنها بود یک آپارتمان ۴ تا ۵ 
طبقه ۲واحدی در خود جای داده و طوری شده است 
که اگر اهالی این خانه ها همه با هم بخواهند در 
کوچه حاضر شوند، نمی توانند؛ یعنی کوچه ظرفیت 
میزبانی از آنها را ندارد. آپارتمان هایی که اغلب به 
تعداد ساکنان پارکنیگ ندارند و پارک شدن خودرو 
مقابل خانه همسایه همواره محل دعوای اهالی با 

یکدیگر است.«
او وقتی از پویش ارتقای فرهنگ آپارتمان نشینی 
در تهران خبردار می شود، می گوید: »این پویش باید 
سال ها قبل از اینکه تهران در میان برج ها وآپارتمان ها 
گم شود اجرا می شد، هرچند هر وقت ماهی را از آب 

بگیرید تازه است. اما مجریان طرح باید حواسشان 
باشد که موفقیت این طرح در گرو مشارکت مردم 

است.«

فرهنگ آپارتمان نشینی از ساخت وسازها جا ماند

»حسین محمدی« هم ساکن محله هرندی است. 
او می گوید: »روزی که قرار بود طرح نوسازی بافت 
ارتقای  پویش  باید  شود،  اجرا  تهران  در  فرسوده 
فرهنگ آپارتمان نشینی را هم در شهر پیاده می کردند. 
مشکلات زندگی آپارتمان نشینی در محله ها به جایی 
رسیده که دیگر از اعتبار و حرمت همسایگی میان 
همسایه ها خبری نیست. اشکال کار اینجا بود که 
اغلب جمعیت ساکن در آپارتمان های شهر از فرهنگ 
آپارتمان نشینی، حقوق شهروندی و قوانین مشاعات 

بی اطلاع هستند.«
بیرون  سینه  از  که  سنگینی  آه  با  را  حرف هایش 
می دهد پی می گیرد: »در گذشته همسایه سرکوچه 
از احوال همسایه ته بن بست خبر داشت، اما امروز 
۲ همسایه در یک طبقه، حتی ممکن است در طول 
درست وحسابی  را  همدیگر  همسایگی  سال  یک 

نشناسند.«

حقوق همسایگی رعایت نمی شود

»حسین سجادی« یکی از اهالی محله جمهوری، 
در محله های  »متأسفانه  این باره می گوید:  در  هم 
مرکزی شهر که نزدیک بافت تجاری تهران است، 
مالکان بدون توجه به موقعیت همسایه ها واحدهای 
خود را به بخش های تجاری اجاره می دهند و این 
مسأله باعث بروز مشکلات بسیاری برای همسایه ها 
دادن واحدهای  اجاره  با  نیز  می شود. بخش دیگر 
مسکونی به افراد مجرد یا تعدادی از کارگران، موجب 

بروز مشکلات متعدد در ساختمان ها می شوند.«

شهر محله محور با شهروندان قانونمند

»رعنا حسینی مقدم« یکی از فعالان اجتماعی شهر 
تهران، می گوید: »ارتقای کیفیت زندگی شهروندان 
تهران باید از محله ها شروع شود و در محله باید این 
هدف از کوچه ها و اهالی ساختمان ها پیگیری شود. 
ما برای اینکه شهری خوب داشته باشیم باید ابتدا 
شهروندانی آموزش دیده و آگاه به حقوق خود داشته 
باشیم. وقتی شهروندان در رعایت قوانین ساختمان 
محل زندگی خود، کوچه ای که در آن زندگی می کنند 
و محله خود احساس مسئولیت می کنند قطعاً در 
ابعاد بزرگ تری مثل شهر هم رفتارشان تغییر خواهد 

کرد.«

دیدگاه

آشفته بازار باشگاه گل ریحان این روزها همچنان ادامه دارد، از 
همان روزهای نخست هشدار این تیره روزی ها را داده بودیم و 
اذهان عمومی را از آنچه که قرار است رخ دهد، آگاه کرده بودیم. 
شاید گوش شنوایی نبود، اما خوشحالیم که به رسالت خود بر 
مبنای دلسوزی و تعهدی که به این استان داریم عمل کردیم و 
در روزهای گل بلبل که همه به دنبال تعریف و تمجید بودند، 
آنکه تخریب و تهدیدمان  با وجود  آگاهانه تذکر دادیم، حتی 

کردند!
از آخرین احوالات گل ریحان قصد داریم به ورقی دیگر بپردازیم. آنجا 
که برخی از این آشفته بازار به دنبال تهیه کلاهی برای خود هستند. 
آن هم در قالب مشاور و دوست به قصد استفاده از جایگاه یک 
عضو شورا که دلسوزی وی برای فوتبال و ورزش شهر به همگان 

ثابت شده است!
از همین ابتدا، کاملا شفاف بگوییم که آقای منصور وحیدی رئیس 
کمیسیون فرهنگی ورزشی شورای شهر کاملا فریب خورده است! و 
اما بعد؛ ماجرا اینچنین است که یکی از مدیران شهری که در سازمان 
مرتبط با ورزش هم سمت دارد به همراه آقای همواره مشاور شهردار 
نشستی واسطه می شوند تا مدیرعامل گل ریحان که چند روز پیش 
قصد داشت خودش را برکنار کند، اما نکرد و به جای آن سرمربی 
تیم خود را که یک هفته پس از تمدید سه ساله قرار داد برکنار 
کرد، با منصور وحیدی عضو شورای شهر کرج داشته باشد تا بتوانند 
از محل منابع عموم مردم در شهرداری کرج بودجه یا هزینه ای را 
برای این تیم که مالکیت و اختیارات آن در دست بخش خصوصی 

است قرار دهند.
این واسطه گری بسیار شبهه انگیز در شرایطی رخ داده است که 
هیچ گونه منطقی، قانونی و در عرف نیست، اما اینکه با چه هدف و 
مبنایی صورت گرفته است، بهتر می دانیم که قضاوت را به مخاطبان 

خود و اهالی ورزش استان بسپاریم.

اول:

در شرایطی دوستان واسطه به دنبال جذب بودجه از شهرداری کرج 
برای این تیم هستند که برابر قانون مالکیت این تیم در اختیار 
بخش خصوصی بوده و هیچ گونه منافع آن از نظر قانونی در اختیار 
مراجع استانی نبوده و مالک آن همواره از مالکیت خود در جهت 
تصمیم گیری دفاع کرده است و احدی از افراد دارای جایگاه مرتبط 

را در جریان امور نگذاشته است.

دوم:

شهرداری کرج در قبال ورزش به ویژه فوتبال که محبوب ترین ورزش 
در بین شهروندان است، وظایفی دارد و بارها این نهاد خدماتی را در 
راستای سلیقه شهروندان به حضور پر رنگ در این ورزش تشویق 
کرده ایم و هنوز هم امیدوار هستیم شهرداری کرج با حضور پر 
رنگ و موثر در فوتبال در قالب تیمی قدرتمند نامی از کرج را سطح 
اول فوتبال کشور زنده کند. اما همین جا باید متذکر شویم که اگر 
شهرداری کرج قرار است در ورزش حضور پر رنگ داشته باشد چرا 
نباید منابع خود را که از منابع عموم شهروندان متشکل شده است 
را برای تیمی که مالکیت آن در اختیار یک نهاد عمومی باشد؛ خرج 
نکند!؟ مگر غیر از این است که شهرداری کرج سال هاست تیم دارد، 
اما هرگز جسارت یا پول کافی برای ارتقای این تیم نداشته و همواره 
به عنوان یک دستگرمی و محلی سرگرمی برای برخی آقایان تبدیل 
شده است؟ چرا بودجه ها را برای یک تیم که مالک شهرداری باشد 

هزینه نمی شود؟

سوم: 

در کنار فوتبال ورزشی مثل فوتسال و در کنار ورزش مردان در 
بخش بانوان کرج دارای یک تیم فوتسال بانوان است که توانسته 
با همت هیات فوتبال و تلاش فوتسالیست های البرزی در لیگ 
برتر درخشان عمل کند. این تیم دستش خالی است و مدت هاست 
در انتظار کمک ۲۰۰ میلیون تومانی شهرداری کرج پس از تصویب 
لایحه در صحن شورا هستند. لایحه ای که هنوز نگارش آن به پایان 
نرسیده و گروهی از بانوان این استان را برای مبلغی که فاکتور البسه 

برخی آقایان هم نمی شود را چشم به انتظار نگه داشته اند.

چهارم:

در این شرایط که نه شهردار از کمک به تیم لیگ یکی گل ریحان 
خبر دارد و نه اعضای شورای شهر و با مشکلات، حواشی و موانع 
قانونی که اشاره کردیم، دوستان واسطه با چه نیتی این عضو شورای 
شهر را در این ماجرا قرار داده اند، اقدامی سوال بر انگیز است؛ چرا که 
اگر آقایان به فکر ورزش استان بودند برای تصویب همین لایحه ۲۰۰ 
میلیونی تلاش می کردند و یا آقای مالک گل ریحان اگر قصد سر پا 
نگه داشتن این تیم را دارد با مشورت آقایان واسطه امتیاز گل ریحان 
را به شهرداری کرج و مردم این استان منتقل کند تا موانع و حواشی 

این نوع درخواست های کمک مالی به حداقل برساند.

پایان:

امیدواریم مرد دلسوز و پایه کار ورزشی شورا با دقت و حساسیت 
بیشتر به مشاوران و واسطه ها نگاه کند تا از جایگاه وی برخی 

مشاورنماها کلاهی درست نکنند...

واسطه گری فوتبالی برای کدام عاقبت گل ریحان؟

»آقای وحیدی« مراقب مشاورنماها باشید!

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »احمد حیدربیگی« فرهنگی

- نویسنده و عضو کانون نویسندگان - را گرامی می دارد

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Rob Cottingham اثری از راب کاتینگهام Captain Blue آلبوم آرت راک کاپیتان بلو
است. راب کاتینگهام، آهنگساز، نوازنده کیبورد، خواننده و ترانه سرای انگلیسی است. 
او از سال ۲۰۰۱ وارد عرصه موسیقی شده است و تا به امروز ۳ آلبوم فردی با نام های 
پشت باغ درختان میوه Behind the Orchard Tree، کاپیتان بلو Captain Blue و 
بازگشت به پشت باغ درختان میوه Back Behind the Orchard Tree منتشر کرده 
 Touchstone است. او علاوه بر فعالیت های فردی، یکی از اعضای گروه تاچ استون
نیز هست و همراه با این گروه تا کنون ۴آلبوم استودیویی منتشر کرده است . او در 
آثار فردی و گروهی اش در سبک پراگرسیو راک تلاش می کند تا از موسیقی جریان 
اصلی فراتر رود و چیزی بیشتر از آن ارائه دهد. این هنرمند اولین آلبومش با نام 
پشت درخت باغچه Behind the Orchard Tree را در سال۲۰۰۲ منتشر کرد و پس 
از گذشت ۱۱سال با دومین آلبومش، کاپیتان بلو بازگشت. این آلبوم مجموعه ای 
۷۰دقیقه ای شامل ۱۸قطعه است که فضای آن صرفاً به سبک اختصاص ندارد. این 
آلبوم موسیقی چندجهی دارد و به موضوعاتی چون زمان، برداشت از خود، مرگ و 
جدی نگرفتن خود می پردازد. آلبوم Captain Blue از نظر فضاسازی همچنان اثری 
درخشان است و در کنار آن با اثری که از نظر تکنیکی پیشرفت های محسوسی 
داشته است و دقت و ظرافت و جزئیات بالایی دارد، مواجه هستیم و دیگر با اثری 

ساده مواجه نیستیم.

Captain Blue
::  راب کاتینگهام   :: 

خلاصه داستان: این فیلم داستان بخشی از زندگی هاوارد هیوز کارگردان، تهیه کننده 
و خلبان پرآوازه را از اواخر دهه بیست تا اواسط دهه  چهل بازگو می کند. او که دچار 
اختلال وسواسی جبری بود همواره به دنبال شکستن رکوردهای سرعت و فاصله ی 

پرواز بود و...
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم Roger Ebert - راجر ایبِت، آمده است: »هوانورد« 
تازه ترین فیلم مارتین اسكورسیزی تماشاگران خود را به سال های بیست و سی 
میلادی و روزهای سخت، پرهیجان و جنجالی هالیوود می برد. این فیلم هم مثل 
چندكار قبلی فیلمساز )همچون »گاو خشمگین« و »برو بچه های خوب« ( یك اثر 
شرح حال گونه است كه براساس قصه زندگی یك شخصیت وا قعی ساخته شده 
است. این بار توجه اسكورسیزی معترض و جنجالی به سمت هاواردهیوز چهره پر 
سروصدای عالم سینما و هوانوردی است، كه نقش آن را در فیلم، لئوناردو دی كاپریو 
بازی می كند. كیت بلانشت و كیت بكینل هم در فیلم نقش دو بازیگر مطرح كلاسیك 
یعنی كا ترین هپبورن و اوا گاردنر را به عهده د ارند. دیگر بازیگران فیلم عبارتند از: آلك 
بالدوین، جان سی ریلی، آلن آلوا، یان هولم، جودلا و دنی هیوستن. فیلمنامه فیلم 
هاوارد هیوز جوان را در حال كارگردانی فیلم مورد علاقه مارتین اسكورسیزی »فرشتگان 
جهنم« نشان می دهد. هیوز آنقدر شیفته هوانوردی بود كه مدت ها صبر كرد تا شرایط 

خوب و درست، برای فیلمبرداری سكانس های فیلمش فراهم شود و...

The Aviator – هوانورد
::    مارتین اسکورسیزی   ::

کتاب عادت های خوب عادت های بد نوشته وندی وود با ترجمه بهاره پژومند منتشر 
شده است. این کتاب به شما یاد می دهد چطور در زندگیتان تغییرات مثبت بوجود 
بیاورید و این تغییرات را حفظ کنید. شاید سعی کرده باشید با پیروی از برنامه ای مالی، 
پس انداز کنید یا تلاش کرده اید با استفاده از کلاس های اینترنتی، زبان جدیدی یاد 
بگیرید. شاید هدف تان این بوده که بیشتر بیرون بروید و با افراد جدیدی آشنا شوید. 
در آغاز، تصمیم هایتان محکم، پرشور و پابرجا بوده اند. با گذشت زمان نتوانسته اید به 
تعهدتان پایبند بمانید و نتیجه ای که می خواستید هم اتفاق نیفتاده است. این تجربه 
کاملاً مشترک انسانی است: می خواهیم تغییری ایجاد کنیم و تصمیم های محکمی 
می گیریم. فرض مان این است که این تنها کار لازم است. اما این کافی نیست شما 
باید به فکر تغییرات دیگر باشید باید آماده شوید تا کار دیگری انجام دهید. این کتاب 

به شما یاد می دهد چطور از پس تغییرات بر بیایید.
بخشی از کتاب عادت های خوب عادت های بد

علم و تجربه ما نشان داده اند که ذهن ما به طور طبیعی عادت ها را ایجاد می کند، 
هم ناخودآگاه و هم غیرمستقیم. شرط می بندم اولین پانزده دقیقه بعد از بیداری تان 
هر روز دقیقاً به یک شکل است. این طبیعی است، اما این نتیجه گیری که ذهن ما 
باید دائماً تمایلات فعال و هدفمندانه را تولید و بازتولید کند تا تداوم داشته باشد، 

آسان تر است.

عادت های خوب عادت های بد- وندی وود
::  ترجمه: بهاره پژومند   ::

کتابفیلم موسیقی

ساختار اجتماعی و رفتاری پستانداران دریایی با رفتاری که 
از انسان ها روی  می دهد همپوشانی برقرار می کند و این 
دوگونه  مخلوق بسیار شبیه به یکدیگرند. روحیه ی تعاون 
در نهنگ ها درست شبیه چیزی ست که در انسان ها وجود 

دارد و توامان بازتولید می شود.
از این رو نام گذاری فیلم کوتاه »رضا اصفهانی زاده« کاملا 
متناسب با طرح کلی اثر جلوه پیدا می کند -طرحی که 
برمبنای واقعیت برآمده از پرونده های دادگستری به تصویر 
درآمده است- و از طرفی بیننده را به یاد مسعود کیمیایی و 

اثر ژرف اش یعنی: گوزن ها« می اندازد.
رضا که تکنسین شیفت شب کارخانه است به خاطر یک 
مسئله ی ناموسی به همراهی دوستانش، کاوه و بیژن وارد 
دعوا با مردی می شود که برای همسرش مزاحمت به وجود 

آورده اس و این نزاع نتیجه ی بغرنجی را پدید می آورد.
مسعود  نگاه  نوع  میراث دار  چیز  هر  از  بیش  نهنگ ها 
کیمیایی به آدم ها و زندگی جاری آن ها در متن شرایط 
امروزی ایران است. و شجاعانه از طرح چنین شباهتی 
هم هیچ واهمه ای به خود راه نمی دهد. پلات و طرح کلی 
اثر کشش این را دارد که با یک پرداخت خوب و درست 
سینمایی بدل به یک اثر بلند سینمایی شود ولی جان قصه 
در قالب یک فیلم کوتاه با فشرده کردن پیرنگ و بها ندادن به 
جزئیات گرفته شده و آنی نیست که مخاطب را درگیر خود 

کند ولی این نوع نگاه از کارگردان به مسائل رایج زندگی 
مردم است که ارزشمند تلقی می شود. رضا اصفهانی زاده 
و بهزاد وزیری نسب ساختمان داستان خود را بر مصالحی 
که پیش تر کیمیایی آن ها را فراهم آورده بنا شده و دغدغه 
آفریده است. دغدغه مندی چیزی ست که در این روزها و در 
تولیدات رایج سینمای ما از نظرها دور نگاه داشته شده و 
نمی توان به این مهم اشاره نکرد و به راحتی از کنارش رد 
شد. اگر در یک شرایط نرمال فیلمسازی قرار داشتیم صرف 
ساختن و به تصویر درآوردن چنین مفاهیمی ارزش تلقی 
نمی شد ولی در حال حاضر و با یک نگرش فرامتنی می توان 
از نهنگ ها اعاده ی حیثیت کرد. مشکل اصلی این فیلم را 
باید در تدوین نامناسب جست وجو کرد. چرا که از کنار 
هم قرار دان آن چیزی که بیننده می بیند کمی سردرگمی 

را برای وی به بار می آورد و این پاشنه ی آشیل برای اثری 
که حرف های قابل توجه و خوبی برای گفتن دارد نقطه ی 
ضعف مهمی محسوب می شود. دیالوگ ها کیمیایی وار 
و بعضی از نماهای استفاده شده در فیلم ادای دینی بر 
آثار کارگردان »ردپای گرگ« است. نماهای داخلی ایرادات 
بازیگران بویژه  راکوردی نماهای خارجی را ندارد و بازی 
»نوشین نوروز زاده« و »مسعود روشن ضمیر« در این نماها 
به خوبی به چشم می آید. موسیقی متن فیلم که ساخته ی 
»ستار اورکی« ست هم به خودی خود به ساختن فضا کمک 
می کند و یکی ازمؤلفه هایی ست که با هوشمندی از آن 
استفاده شده است. می توان بعد از تماشای تجربه ی اول 
کارگردان نهنگ ها به آینده ی وی در سینما امیدوار بود و به 

انتظار فیلم های بعدی اش نشست. به امید آن روز...

نگاهی به فیلم کوتاه »نهنگ ها« ساخته ی رضا اصفهانی زاده؛

»هم وزن و هم قافیه با گوزن ها«

فیلم کوتاه جهان سینما

رژیم صهیونیستی بار دیگر نمایش مستند »جنین، 
جنین« را ممنوع کرد

نمایش مستند جنجالی »جنین، جنین« درباره 
درگیری های سال ۲۰۰۲ در کرانه باختری، توسط 

رژیم صهیونیستی ممنوع اعلام شد.

کنت برانا در نقش بوریس جانسون بازی می کند
در سریالی جدید از اسکای تی وی، کنت برانا در 
نقش بوریس جانسون ظاهر می شود تا جزئیاتی 
از پاسخ های کشور در برابر بحران کرونا را به تصویر 

بکشد.

اکران »دیدن این فیلم جرم است« تمرینی برای 
اکران مردمی »فجر۳۹«

غلامرضا فرجی- مدیر پخش موسسه بهمن سبز 
با بیان اینکه فروش »دیدن این فیلم جرم است« 
خوب بوده است عنوان کرد که این تجربه، تمرینی 
برای میزبانی بخش مردمی جشنواره فیلم فجر است.

جایزه بهترین فیلمنامه جشنواره داکا به »جنایت 
بی دقت« رسید

جایزه بهترین فیلمنامه نوزدهمین جشنواره داکا 
در بنگلادش به فیلم سینمایی »جنایت بی دقت« 

به کارگردانی شهرام مکری رسید.

نمایش انیمیشن »بوعلی سینا« در کنفرانس جهانی دراماتراپی
نخستین کنفرانس فصلی سال ۲۰۲۱ اتحادیه جهانی 
دراماتراپی در تاریخ ۲۲ ژانویه با حضور نمایندگانی 
از کشورهای یونان )نماینده اتحادیه اروپا(،آفریقای 
جنوبی، کنیا، استرالیا، آرژانتین، انگلستان، آمریکا، 
سریلانکا، ژاپن، تایوان، کانادا، کره جنوبی، هند 
و ایران برگزار شد. فیلم انیمیشن بوعلی سینا در 

نخستین کنفرانس اتحادیه جهانی دراماتراپی به نمایش درآمد.

ایمان عظیمی

 نویسنده و منتقد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »عبدالله خدابنده«
 - پیشکسوت فقید کشتی - را گرامی می دارد

ورزشی

احتراما در اجرای دستور شماره ۱۰۲۲۲/ ۹۹ مورخه 99/3/26 ذیل تقاضای 
افراز آقای امیرحسین تقی زاده فضلی احد از وراث مالک به حکایت 
پرونده ثبتی اسناد مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
بمساحت ۴۹ چهل و نه متر مربع شماره ۸۸۰۴ فرعى از ۱۶۹ اصلی واقع 
در حوزه ثبتی ناحیه 3 کرج برابر سند شماره ۵۹۶۹۳ مورخ 1392/05/16 
دفترخانه ۳۱ کرج بنام آقای منوچهر تقی زاده فضلی منتقل گردیده است 
سپس آقای امیرحسین تقی زاده احد از وراث با ارائه گواهی حصر وراثت 
از حوزه ۵۲ شورای  به شماره 249/52/93 مورخ 1393/07/16 صادره 
حل اختلاف کرج و گواهینامه واریز مالیات بر ارث اعلام داشته مالک 
فوت نموده و تقاضای سند سهم الارث خود را نموده است که نهایتا 
نسبت به سند تک برگی به میزان یک ممیز پنج دهم دانگ مشاع از 
ششدانگ عرصه و اعیان به استثنا بهای ثمن اعيان صادر گردیده است 
و حسب گواهی فوق وراث حين الفوت عبارتند از جهانگیر سیاوش 
امیرحسین مریم و فهیمه همگی فرزندان متوفی با شهرت تقی زاده 
فضلی و روح انگیز قره آغاجی بهروز همسر متوفی می باشند ضمنا برابر 
حصر وراثت شماره ش 2556/1394/4 مورخ 1394/12/15 صادره از شعبه 
۴ مجتمع شماره ۱۰ شورای حل اختلاف شهرستان تبریز خانم روح انگیز 
قره آغاجی فوت نموده و وراث حين الفوت عبارتند از علیرضا و مریم 
هردو گشتاسبی خسروشاهی خانم زری هنرمند سابق مادر متوفی بوده 
و همچنین بموجب حصر وراثت ارائه شده به شماره ش 667/1395/26 
اختلاف  از شعبه ۲۶ مجتمع شورای حل  مورخ 1395/04/13 صادره 
شهرستان تبریز خانم زری هنرمند سابق فوت نموه و وراث حين الفوت 
عبارتند از محمدعلی و مهرانگیز هر دو قره آغاجی بهروز می باشند و 

حدود پلاک بشرح ذیل میباشد.
شمالا دیواریست مشترک بطول ) 7/00 ( هفت متر به خانه احداثی در 

باقیمانده پلاک ۳۸۹ فرعی از ۱۶۹ اصلی
شرقا دیواریست مشترک بطول )7/00( هفت متر به خانه احداثی در 

باقیمانده پلاک 389 فرعی از ۱۶۹ اصلی
جنوبا دیواریست مشترک بطول )7/00( هفت متر به خانه احداثی در 

باقیمانده پلاک 389 فرعی از ۱۶۹ اصلی
غربا درب و دیوار بطول )7/00( هفت متر به کوچه به عرض شش متر برابر 

سوابق و پرونده ثبتی سند مالکیت معارض مشاهده نگردید.
لذاحسب دستور ریاست محترم اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج 
ومطابق نامه شماره ۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۱۱۰۱۰۱۷۳ مورخه 1399/06/10 موضوع 

افراز پلاک فوق به اطلاع شهرداری کرج رسانیده شد و به موجب نامه 
شماره 67/3/77628 مورخه 1399/06/23 معاون شهرسازی و معماری 
شهرداری کرج با افراز پلاک مذکور به علت مغایرت با ضوابط شهرسازی 

مخالفت نمود و پلاک فوق را غيرقابل افراز اعلام نموده است
خواهان آقای امیرحسین تقی زاده فضلی به آدرس کرج،مهرشهر گلستان 

یکم شرقی پلاک۱۲
خواندگان آقای جهانگیرتقی زاده فضلی به آدرس مازندران، شهرستان 

نورخیابان امام دریای هشت
آقای سیاوش تقی زاده فضلی به آدرس کرج ۴۵متری گلشهر خ حسن 

زاده کوچه آرامش پلاک۶
خانم فهیمه تقی زاده فضلی به آدرس تهران بزرگراه ستاری بلوار لاله شرقی 
بلوار مجاهد كبير خ محمدجوادباهنرخ جهاد اکبرکوچه هشتم پلاک ۵ واحد۸
خانم مریم تقی زاده فضلی به آدرس تهران، ستاری شمال به جنوب طور 

شمالی کوچه فاطرشرقی پلاک 6 واحد۲
خانم مریم گشتابی خسروشاهی به آدرس آذربایجان شرقی تبریز شهرک 

امام روبروی مدرسه پسرانه مفتح، بلوک ۹۲ راه پله اول طبقه۴
آقای محمدعلی قره آغاج بهروز به آدرس آذربایجان شرقی تبریز شهرک 
باغمیشه خ امیرکبیر شیت ۲ پشت آتش نشانی کوچه شقایق ۷ پلاک ۲۷

خانم مهرانگیزقره آغاج به آدرس تهران خ آزادی خ دامپزشکی به سمت یادگار 
امام جنوب بین خ طوس و دامپزشکی کوچه ولیعصر پلاک

های  شماره  افراز  اخطار  به  توجه  با  ثبتی  واحد  تصمیم 
۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۱۱۰۱۶۴ مورخه 1399/04/10 و شماره ۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۱۱۰۵۱۷۷ 
مورخه   ۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۱۱۰۱۳۱۱۶ افراز  اخطار  1399/04/10وآگهی  مورخه 
مورخه   ۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۱۱۰۱۰۱۷۳ شماره  نامه  مطابق  و   1399/07/12
1399/06/10 موضوع افراز پلاک فوق به اطلاع شهرداری کرج رسانیده 
شدوبه موجب نامه شماره 67/3/77628 مورخه 1399/06/23 معاون 
شهرسازی و معماری شهرداری کرج با افراز پلاک مذکور به علت مغایرت 
با ضوابط شهرسازی مخالفت نمودوپلاک فوق را غیرقابل افراز اعلام 
نموده است بنا بر این پلاک ۸۸۰۴ فرعی از ۱۶۹ اصلی غير قابل افراز 
تشخیص داده شد و مراتب طی ماده ۱۸ مفاد اسناد رسمی به مالکین 
مشاعی اعلام و ابلاغ میگردد تا در صورت اعتراض ظرف ۱۰ روز به دادگاه 

مراجعه و مراتب اعتراض خود طی دادخواست ثبت نمایند. 99/808ف
نقشه بردار فرهنگ.................. خواهان ............... نماینده ثبت صحرایی
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

خانم شیلان غفاری کیا ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
نموده است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان مسکونی واقع 
در سمت غربی طبقه اول قطعه اول بمساحت 141/49مترمربع بشماره پلاک 
۴۹۱۵۶ فرعی از ۱۶۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۲۱۵۱ فرعی از اصلی 
مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۱۰۶۲۴۳۵ صفحه 
۲۲۲ دفتر ۴۱۹۵ بنام متقاضی ثبت و سند بشماره چاپی ۴۲۲۴۷۳ صادر 
و تسلیم شد که سند مالكيت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است لذا 
تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره 
یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود 
تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالكيت نزد خود و یا انجام معامله نسبت 
به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد 
بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت 
اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی 

تسلیم خواهد شد.99/810ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج
از طرف اسماعیل کلانتری

خانم نسرین کلیائی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
نموده است که سند مالکیت ششدانگ آپارتمان مسکونی به مساحت 114/77 
متر مربع قطعه ۲ تفکیکی به شماره ۴۹۱۵۷ فرعی از ۱۶۲ اصلی مفروز از پلاک 
۱۲۱۵۱ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد 
ثبت ۱۰۶۲۴۳۶ صفحه ۲۲۶جلد ۴۱۹۵ املاک به نام مالک فوق ثبت و صادر 
گردیده که به علت جابجایی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت 
المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد - تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار 
این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این 
اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 
اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت 

المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/809ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج 
 از طرف مسلم مرزآرا

آگهی فقدان سند مالکیتگزارش ماده ۲ افراز            صورتجلسه عدم قابلیت افراز پلاک 169/8804 تاریخ رسیدگی 1399/08/18

آگهی فقدان سند مالکیت

کوتاه از ورزش ها 

امیدهای کبدی تهران نهم و دهم 
بهمن ماه به میدان می روند

دخترِ باد به مسابقات صربستان 
هم رحم نکرد!

پریسا عرب قهرمان دوی 
صحرانوردی زنان شد

مسابقات کبدی امیدهای تهران گرامیداشت دهه فجر طی روزهای 5 شنبه و 
جمعه)9 و 10 بهمن ماه(  این هفته برگزار خواهد شد.

»حسین عنصری« - رئیس هیات کبدی استان تهران - افزود: پس از برگزاری 
مسابقات کبدی در رده نوجوانان و جوانان طی سال گذشته و به منظور استعدادیابی 
و آمادگی جوانان بنا داریم مسابقات امیدهای تهران را در هر دو رده بانوان و آقایان 

برگزار کنیم تا زنجیره استعدادیابی قطع نشود.
عنصری گفت: امسال به دلیل شرایط حاکم بر جامعه ناشی از همه گیری کرونا 
فعالیت های کبدی مثل تمامی مسابقات کمتر بود و برگزاری مسابقات امیدها با 
رعایت پروتکل های بهداشتی می تواند شور و نشاط و انگیزه را نزد کبدی کاران جوان 

و امید تهران به ارمغان بیاورد.

رکورددار دوی ۶۰ متر ایران در مسابقات دوومیدانی داخل سالن صربستان به 
قهرمانی دست پیدا کرد.

فرزانه فصیحی، دونده سرعتی ایران روز گذشته )یکشنبه( در دومین مسابقه داخل 
سالن صربستان شرکت کرد و به مقام اول رسید.

فصیحی در دوی ۶۰ متر رکورد ۷.۳۰ ثانیه را ثبت کرد، پس از او سالومه کورا 
سوئیسی با زمان ۷.۳۳ ثانیه دوم شد و میلانا ترنانیچ از صربستان با ۷.۳۴ ثانیه 

در جایگاه سوم قرار گرفت.
رکورددار دوی ۶۰ متر زنان ایران پیش از این و در اولین مسابقه خود زمان ۷.۳۹ را 
ثبت کرده بود و دوم شد. این دونده سرعتی ایران در صربستان به عضویت باشگاه 

BAK درآمده و خود را برای کسب سهمیه المپیک توکیو آماده می کند.

رقابت صحرانوردی قهرمانی کشور در بخش زنان با قهرمانی پریسا عرب در انفرادی و 
استان اصفهان در بخش تیمی به پایان رسید.

مسابقه دوی صحرانوردی زنان در رده سنی بزرگسالان از صبح دیروز در چابهار آغاز شد 
که با قهرمانی تیم استان اصفهان در بخش تیمی و پریسا عرب در بخش انفرادی 

به پایان رسید.
در این رقابت ۳۰ دونده از استان های سراسر کشور در مسیر مورد نظر )۱۰ کیلومتر( 
با یکدیگر به رقابت پرداختند که در نهایت در بخش انفرادی پریسا عرب و سمیرا 
خداترس به ترتیب قهرمان و نایب قهرمان شدند و پریچهر شاهی در جایگاه سوم 

ایستاد.
و  تهران  تیم های  و  ایستاد  نخست  سکوی  بر  اصفهان  هم  تیمی  بخش  در 

آذربایجان شرقی به ترتیب در رده های دوم و سوم قرار گرفتند.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »غلام عباس جعفری« ورزشی
- کوهنورد، نویسنده و عکاس ورزشی فقید - را گرامی می دارد

قایدی بهترین بازیکن جوان آسیا شد
بعد از رأی کاربران و با احتساب نظر کارشناسان درباره بهترین بازیکن 

جوان سال آسیا، مهدی قایدی بازیکن استقلال با ۲۴ درصد آراء به 
عنوان بهترین بازیکن جوان سال انتخاب شد. همچنین مهدی 

عبدی مهاجم پرسپولیس در این نظرسنجی با ۲۱ درصد آراء در 
رده دوم قرار گرفت.

پایان دیدارهای معوقه لیگ بسکتبال زنان
دور برگشت لیگ برتر بسکتبال زنان با برگزاری دیدارهای معوقه به پایان رسید 

و تکلیف تیم های راه یافته به مرحله دوم مشخص شد که براین اساس 
از گروه اول نارسینا تهران، مهرام تهران، گروه بهمن تهران و نامی نو 

اصفهان و ازگروه دوم پالایش نفت آبادان، شورا و شهرداری قزوین، 
بانوان شهر گرگان و نوشت افزار کنکو صعودکردند.

پریسا عرب قهرمان دوی صحرانوردی زنان شد
مسابقه دوی صحرانوردی زنان در رده سنی بزرگسالان از صبح دیروز در 

چابهار آغازشد که باقهرمانی تیم استان اصفهان در بخش تیمی و پریسا 
عرب در بخش انفرادی به پایان رسید. در بخش تیمی هم اصفهان 

بر سکوی نخست ایستاد و تیم های تهران و آذربایجان شرقی به 
ترتیب در رده های دوم و سوم قرار گرفتند.

هیچ تیمی بدون تست کرونا وارد مسابقات نشده است
رئیس کمیته مسابقات هندبال دراین خصوص که آیا دو تیم شاملی و پرسپولیس 

بهبهان درجریان دور رفت مرحله دوم مسابقات لیگ زنان بدون انجام تست 
PCR درمحل مسابقات حاضر شدند گفت:خیر،همه تست PCR دادند.البته 

این دوتیم در تهران تست ندادند چون دیر به محل مسابقات رسیدند.به 
آن ها اعلام کردیم که درشهرخودشان تست را انجام دهند.

پیام رییس فدراسیون  جهانی  کوراش به فدراسیون  ایران
رئیس فدراسیون جهانی کوراش، افتتاح نخستین کمپ بین المللی تیم های ملی 

ایران را تبریک گفت. حیدر فرمان- در پیامی تصویری افتتاح فاز نخست 
کمپ بین المللی کوراش در خراسان شمالی را تبریک گفت. کمپ 

بین المللی تیم های ملی کوراش فدراسیون ووشو در بجنورد ۲۲دی ماه 
سال جاری با حضور امیرصدقی- رئیس این فدارسیون افتتاح شد.

قصد حضور در تورنمنت های اوکراین و ایتالیا را داریم
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد گفت: به فدراسیون کشتی اعلام کردیم قصد 

حضور در تورنمنت های اوکراین و ایتالیا را داریم.غلامرضا محمدی درباره 
آغاز مرحله سوم اردوی تیم ملی کشتی آزاد، گفت: تست کرونای 

بچه ها انجام شد و بالغ بر ۹۰نفر تست دادند.منتظر جواب تست 
هستیم تا به صورت رسمی تمرینات در خانه کشتی آغاز شود.

عمده غیاثی: بازیکنانم به فکر جایگاه حریف بودند
سرمربی تیم والیبال شهداب یزد گفت:شاگردانم به جای تمرکز روی کیفیت 

بازی خود، به رتبه تیم آذر باتری در جدول رده بندی توجه کردند.غیاثی 
پس از پیروزی 3 بر یک تیم والیبال شهداب مقابل آذرباتری ارومیه 

گفت: بازی سختی بود، چون تیم حریف باانگیزه و بدون ترس بازی 
کرد.این درحالی است که تیم ما شرایط خوبی نداشت.

یک نمونه مثبت دوپینگ در کشتی 
اخبار حاکی از آن است که یکی از کشتی گیران نمونه دوپینگش به تازگی مثبت 

شده است. درحالی که جواب همه تست های نیامده و تنها بخشی از 
نمونه ها پاسخش اعلام شده است، گفته می شود یکی از کشتی گیران 

نمونه اش مثبت است که البته تازمان تشکیل جلسه درستاد مبارزه با 
دوپینگ و صدور رأی، معرفی این ورزشکار تخلف محسوب می شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

برای صحبت درباره استقلالِ محمود فکری، نیازی نیست تمام 
دوازده بازی تیم در این فصل از لیگ برتر را مرور کرد، استقلالِ 
هفته دوازدهم در مقابل سایپا، همان استقلال یکی دو هفته 
ابتدایی لیگ است، نه خبری از هماهنگی میان بازیکنان است 
و نه پیشرفتی در سطح فنی تیم مشهود، تنها سه هفته تا پایان 
نیم  فصل مانده و استقلال و با محمود فکری و همکارانش 

هنوز هم اندر خم یک کوچه اند.
شکی نیست که استقلال در این فصل، از لحاظ مهره بی نیاز 
است، اما این سطح فنی با داشته های فکری در استقلال 
همخوانی ندارد. ولیکن نکته بسیار مهم برای استقلالی ها این 
است، که کادرفنی متوجه ضعف تاکتیکی مشهود تیم باشد، 
اما متاسفانه اصرار عجیب فکری روی عدم تغییرات در کادرفنی 
و عدم پذیرش نقاط ضعف تیم، تا به اینجای کار، انتقادات را از 

استقلالِ مدل محمود فکری بیش از قبل کرده است.
- اپیزود اول: محمود خان از اون بالا پایین بیا

در وهله اول، از دیدگاه کادرفنی استقلال باید گفت، بزرگترین 
معضل آبی های تهران، »نگرش اشتباه« کادرفنی تیم است، 
بوده  نه اصلا خوب  از گذشت دوازده هفته،  استقلال پس 
و نه قصدی برای بهبود عملکردش داشته است و کادرفنی 
استقلالی ها حدود ۱۰ هفته، با جمله »مگر از تیم صدرنشین 
هم انتقاد می کنند« از تمام نقدهای فنی وارد بر تیم فرار کردند. 

هرچه دست فکری برای استفاده از بازیکنان باز باشد، نیمکت 
استقلال خالی از یک مغز متفکر است، با نهایت احترام، تیمی 
که هدف بزرگی چون قهرمانی دارد، باید از همه لحاظ غنی 
باشد، اما برخلاف تصور، هیچکدام از دستیاران محمود فکری، 
در حد و اندازه نیمکت استقلال نبوده اند و شرایط فعلی نیمکت 
تیم، یادآور داستان علی منصور و دستیارانش در استقلال است.
محمود فکری باید بداند، اگر تیمی بیست و نه هفته هم 
صدرنشین بلامنازع لیگ باشد و در هفته پایانی جام را از دست 
بدهد، جامی به آن داده نمی شود و کسی از آن بیست و اندی 
هفته صدرنشینی، صحبت نمی کند، پس بهتر است، به جای 
صحبت های مکرر در مورد صدرنشینی، فکری، فکری به حال 

تیم کند و از سکوی خیالی قهرمانی، پایین بیاید.
استقلال با محمود فکری حداقل، سه نمایش فاجعه بار داشته 

است، اما دریغ از یکبار قبول اشتباه، فقط بهانه جویی و...
- اپیزود دوم: استقلالی که تکرار اشتباهات را عجیب 

دوست دارد
استقلالی ها در مقابل سه تیم فولاد، پرسپولیس و سایپا، از 
بالای زمین پرس شدند، از نه امتیاز این سه مسابقه، تنها یک 
امتیاز عاید شاگردان محمود فکری شد، اما زمانی که استقلال 
تحت فشار قرار می گیرد، ضعف بازیسازی در تیم بسیار مشهود 
می شود، جایی که در این سه دیدار، هافبک های استقلال، 
هیچ حرفی برای گفتن نداشتند و میانه میدان را تقدیم به 
هافبک های رقیب کردند، متاسفانه حتی با گذشت این همه 
مدت هیچ پیشرفتی در نوع بازی هافبک های استقلال دیده 
نمی شود و پخش توپ در ضعیف ترین حد ممکن در استقلال 

انجام می شود.
اما دیگر ایراد اساسی استقلال فکری، اتکای بیش از حد به 
خلاقیت بازیکنان تیم است، تا جایی که در استقلالِ محمود 
فکری، کار تیمی فدای خلاقیت فردی می شود و این سبک از 

بازی، نمی تواند پاسخگوی یک فصل کامل فوتبالی باشد و با 
از کار افتادن چند بازیکن کلیدی چون قایدی و دیاباته، عملا 

استقلالِ فکری، خنثی می شود.
چشم اسفندیار استقلالی ها در چند سال اخیر، ضعف شدید 
دفاعی بوده است، طبق همان روال هرساله، استقلالی ها در 
این فصل هم در انجام کارهای دفاعی مشکلات عدیده ای 
دارند، استقلال نه کار دفاع تیمی را خوب انجام می دهد و نه 
زوج مناسب خط دفاعی اش را پیدا کرده است و عبور از عمق 
خط دفاعی آبی ها، جزو کارهای آسان برای مهاجمین لیگ برتر 
محسوب می شود، نظم دفاعی در ترکیب استقلال صفر مطلق 
است و شاید می توان گفت، با این ضعف دفاعی استقلال، 
اگر رشید مظاهری سنگربان استقلالی ها نبود، قطعا جایگاهی 

متفاوت از این باید برای استقلال متصور می شدیم.
بازی با سه مهاجم در دیدار با سایپا باز هم کار دست فکری 
داد، دربی پایتخت تجربه مناسبی برای کادرفنی استقلال نشد 
و با تکرار همان اشتباه و کم کردن یک هافبک و خالی کردن 
میانه میدان با بازی با سه مهاجم، که دو نفر آن ها )مطهری 
و قایدی( در پست های غیرتخصصی بازی می کنند، دومین 

باخت آبی ها را هم رقم زد.
و اما مهم ترین مورد، در استقلالِ فکری آنالیز و برنامه ریزی 
مشخص برای هربازی معنایی ندارد و تاکتیک بی تاکتیکی، در 
این دوازده هفته، بیش از پیش به چشم می خورد، برای مثال، 
استقلال در مقابل تراکتور و سایپا که شرایطی کاملا متفاوت با 
یکدیگر دارند، با یک سبک بازی کرد تا نداشتن یک تیم فنی 

خبره  بیش از پیش به چشم بیاید.
این چند مورد، اصلی ترین اشتباهات تاکتیکی استقلال بوده 
است، تیمی که در این دوازده هفته، نشان داده که به شکل 

عجیبی تکرار اشتباهاتش را دوست دارد.
- اپیزود سوم: برد و باخت های بدموقع

استقلال در این فصل دو پیروزی بدموقع داشته است، دو 
برد شاگردان فکری در برابر گل گهر سیرجان و تراکتور، باعث 
پوشش ضعف فنی تیم شد و استقلال را در خواب غفلت 
فرو برد، دقیقا در نقطه مقابل در هفته دوم شکست بدموقع 
در برابر فولاد خوزستان که استقلال را غرق در حاشیه کرد تا 
استقلال فکری علاوه بر باخت های بدموقع، بردهای بدموقع 

را هم تجربه کند.
عملکرد سینوسی برای تیمی چون استقلال فقط در متحمل 
شکست شدن تعریف نمی شود، استقلال در این فصل پس 

از هر پیروزی یک مساوی کسل کننده را تجربه کرده است.
- کلام آخر: آقای فکری تیمت را از دم تقویت کن

اگر بخواهیم تمام آنچه را که گفتیم در یک جمله خلاصه 
کنیم، باید بگوییم استقلال نیاز مبرم به تقویت دارد، اما این 
کار را باید از کادرفنی شروع کند، بدون شک، در اولین وهله، 
استقلال نیازمند به یک تیم آنالیز قوی و یک تئوریسین فنی 
است، قطعا باید چندین نفر از کادر استقلال جدا و افرادی 

متخصص جایگزین آنها شوند.
باید در خط هافبک به طور جدی  بازیکنان، تیم  برای  اما 
تقویت شود، یک هافبک وسط توانمند نیاز اصلی استقلال در 
فصل نقل و انتقالات است، جایی که از اسم هایی چون امید 
ابراهیمی، علیرضا علیزاده، میلاد جهانی و پژمان منتظری به 

عنوان افراد مدنظر باشگاه استقلال یاد می شود.
کلام آخر هم بهتر است این طور تمام شود، آقای فکری 

مسئولیت پذیر باش...

فکری، دلخوش به صدر و همچنان متعصب به اشتباهات؛

اول تغییر نگرش، دوم تقویت زیرساختی!

داستان جلد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی
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البرز، یکی از سه استان موفق کشور در پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی

دادگستری  مدیران  شورای  نشست  پنجمین  در 
کل استان البرز، از اقدامات مؤثر و کارامد حوزه 

پیشگیری از جرایم استان البرز تقدیر شد.
به گزارش خبرنگار معاونت اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز، در این 
جلسه که به ریاست دکتر فاضلی هریکندی رئیس 
کل دادگستری البرز و با حضور دکتر مسعودی فر 
قائم مقام معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم قوه قضائیه و مدیران ارشد دادگستری البرز 
برگزار گردید، نقش و جایگاه پیشگیری از وقوع 
جرم و اهداف، رسالت و مأموریت های این حوزه 

تشریح و تبیین شد.
رئیس کل دادگستری البرز در این جلسه ضمن 
تأکید بر اهمیت پیشگیری از وقوع جرایم و آسیب 
های اجتماعی، از اقدامات مؤثر و کارامد صورت 
پذیرفته توسط جعفر داراب خانی؛ معاون قضایی، 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل 
استان البرز و مجموعه متبوع تشکر و قدردانی کرد.

وی در ادامه به بیان عناوین برخی از توفیقات 
ذیل  شرح  به  معاونت  این  توسط  شده  حاصل 

پرداخت:
آموزش  سـاعت  نفر   150/000 از  بیش  ارائه   -

پیشـگیرانه به شهروندان البرزی

با  مشترک  همکاری  های  نامه  تفاهم  انعقاد   -
بیش از 20 دستگاه اجرایی استان البرز

- مشارکت در تولید بیش از یک میلیون و ششصد 
هزار دقیقه برنامه رادیویی و تلوزیونی پیشگیرانه و 

پخش از صدا و سیمای البرز
- تهیه و تدوین 73 برنامه اجرایی احصاء شده 
از دستورالعمل نحوه مشارکت و تعامل نهادهای 
مردمی با قوه قضائیه به همراه استخراج ریزگام 

های عملیاتی
- بهره مندی از ظرفیت سامانه »شاد« برای بیش از 

500 هزار دانش آموز البرزی
- تهیه و تدوین طرح های متعدد پیشگیرانه 
)پیشـگیری از خشـونت، پیشـگیری از سـرقت 
وسایل  سرقت  از  پیشگیری  تعزیـری،  هـای 
نشینی،  حاشیه  از  پیشگیری  خودرو،  داخل 
طرح  قضـایی،  امنیـت  و  بهداشـت  ارتقـاء 
قاچاق،  با جرایم؛  مقابله  و  »پیشگیری  جامع 
احتکار، تقلب و کلاهبرداری کالاهای اساسی و 

دارویـی« و...(
با  طلاق  فرزندان  ملاقات  مرکز   4 اندازی  راه   -
والدین در البرز و انجام بیش از 4000 ملاقات بـین 

فرزنـدان طلاق با والدین
- اقدام جهت تحقق 11 هدف، 70 راهبرد و اجرای 

288 برنامه عملیاتی پیشگیرانه
- شناسایی و ساماندهی بیش از 300 کودک کار 

و خیابان
- مشارکت در اجرای 1000 هکتار پروژه کمربند سبز 

در اطراف کرج
- جذب و مدیریت بیش از 1000 دیده بان پیشگیری 

در 20 هسته تخصصی
- تولید و انتشار بیش از 15/000 محتوای پیشگیرانه 

و آموزشی
- استفاده از ظرفیت اجراییات ثبتی که در 9 ماهه 
نخست سال جاری، منتج به مختومه شدن 9080 

پرونده گردید.
- پیگیری اجرای طرح کاداستر به میزان بیش از 

80 درصد در استان البرز
- انجام بیش از 15000 مشاوره پیش از طلاق با 13 

%صلح و سازش در بین زوجین البرزی
- برگزاری 20 جلسه شورای پیشگیری از وقوع جرم 

استان البرز
- تالش جهت پیشگیری از ورود بیش از 3000 
پرونده زمینه ای اهالی اشتهارد به محاکم قضایی

-استخراج بیش از 130 عنوان مجرمانه منطبق با 
سیاست های کاهش و جایگزین حبس

- ارائه 7500 نفر ساعت آموزش مجازی پیشگیری 

های رشدمدار برای مخاطبان
- حمایت از ده ها پایان نامه کارشناسی ارشد رساله 

دکتری و طرح پژوهشی پیشگیرانه
کار  کودکان  حوزه  در  فعال  های  تقدیر سمن   -
جهـت  قضایی  دستگاه  پیشگیرانه  اقدامات  از 

حمایـت از ایـن کودکان
در ادامه دکتر مسعودی فر، قائم مقام معاونت 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضـائیه 

اظهـار کـرد:
طی رصدهای انجام شده توسط دفتر برنامه ریزی 
معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قـوه 
قضـائیه ، البرز یکی از سه استان موفق کشور در 
پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی است.

وی افزود: از جمله نقاط قوت استان البرز در حوزه 
پیشگیری، برقراری تعامل منطقی و مطلوب بـا 
مقررات؛  در چارچوب  اجرایی  نهادهای  و  ادارات 
بهره گیری از ظرفیت این دستگاه ها و مطالبـه 

گـری صـحیح و بـه موقع از آن ها است.
و  اجتماعی  اهدایی معاون  تقدیر  لوح  ادامه  در 
پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه به رئیس کل 
دادگسـتری استان البرز جهت اجرای مؤثر اقدامات 
پیشگیرانه، قرائت و مراسم اهداء این لوح توسط 

دکتر مسـعودی فـر برگزار گردید.

1 
 

 و آسیب های اجتماعی مجرای از پیشگیری کشور در موفق استان سه از یکی البرز،

کارامد حوزه پیشگیری  در پنجمین نشست شورای مدیران دادگستری کل استان البرز، از اقدامات مؤثر و

 از جرایم استان البرز تقدیر شد.

 

در این جلسه به گزارش خبرنگار معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز، 

 مقام دکتر مسعودی فر قائمحضور که به ریاست دکتر فاضلی هریکندی رئیس کل دادگستری البرز و با 

برگزار گردید،  دادگستری البرز مدیران ارشدو  قضائیه قوه جرم وقوع از پیشگیری و اجتماعی معاونت

 نقش و جایگاه پیشگیری از وقوع جرم و اهداف، رسالت و مأموریت های این حوزه تشریح و تبیین شد.

ضمن تأکید بر اهمیت پیشگیری از وقوع جرایم و آسیب های در این جلسه رئیس کل دادگستری البرز 

نی؛ معاون قضایی، اجتماعی و اجتماعی، از اقدامات مؤثر و کارامد صورت پذیرفته توسط جعفر داراب خا

 پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز و مجموعة متبوع تشکر و قدردانی کرد.

1 
 

 و آسیب های اجتماعی مجرای از پیشگیری کشور در موفق استان سه از یکی البرز،

کارامد حوزه پیشگیری  در پنجمین نشست شورای مدیران دادگستری کل استان البرز، از اقدامات مؤثر و

 از جرایم استان البرز تقدیر شد.

 

در این جلسه به گزارش خبرنگار معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز، 

 مقام دکتر مسعودی فر قائمحضور که به ریاست دکتر فاضلی هریکندی رئیس کل دادگستری البرز و با 

برگزار گردید،  دادگستری البرز مدیران ارشدو  قضائیه قوه جرم وقوع از پیشگیری و اجتماعی معاونت

 نقش و جایگاه پیشگیری از وقوع جرم و اهداف، رسالت و مأموریت های این حوزه تشریح و تبیین شد.

ضمن تأکید بر اهمیت پیشگیری از وقوع جرایم و آسیب های در این جلسه رئیس کل دادگستری البرز 

نی؛ معاون قضایی، اجتماعی و اجتماعی، از اقدامات مؤثر و کارامد صورت پذیرفته توسط جعفر داراب خا

 پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز و مجموعة متبوع تشکر و قدردانی کرد.
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